
Uchwała Nr LXII/549/14 

Rady Miejskiej w Pyrzycach 

z dnia 18 września 2014r. 

 
 

w sprawie rozpatrzenia skargi Państwa Jolanty i Marka Adamskich 
 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2013r. poz.594, poz.645, poz.1318, z 2014r. 

poz.379, poz.1072) w związku z art. 229 pkt 3 ustawy z dnia 14 czerwca 1960r. 

- Kodeks postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2013 r. poz.267, z 2014r. 

poz.183) po rozpatrzeniu skargi złożonej przez Państwa Jolantę i Marka 

Adamskich na działalność Burmistrza Pyrzyc, Rada Miejska w Pyrzycach 

uchwala, co następuje: 

 

§ 1. Uznać skargę Jolanty i Marka Adamskich za niezasadną.  
 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady, 

zobowiązując go do przesłania skarżącym niniejszej uchwały wraz 

z uzasadnieniem.  
 

§ 3 . Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

         Przewodniczący Rady 
 

            Ryszard Grzesiak 
 

 
 

Uzasadnienie 

 

W dniu 14 maja 2014 roku do Rady Miejskiej w Pyrzycach wpłynęło 

pismo Wojewody Zachodniopomorskiego zawierającą skargę Jolanty i Marka 

Adamskich zam. Pyrzyce na działalność Burmistrza Pyrzyc. Skarga, złożona do 

Wojewody, zgodnie z właściwością przekazana została Radzie Miejskiej 

w Pyrzycach.  

Skarżący zarzucili Burmistrzowi Pyrzyc, że pomimo wiedzy o ich 

sytuacji nie zadbał należycie o ich warunki lokalowe. Wymienieni są jedną 

z rodzin poszkodowaną w wyniku pożaru budynków komunalnych Gminy 

Pyrzyce w 2013 roku, przy czym jako rodzina ośmioosobowa czasowo 

zamieszkiwała w przejściowych lokalach o niewystarczającej powierzchni.  

 

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Pyrzycach na swoich 

posiedzeniach zajęła się wszechstronnie badaną sprawą. Uszczegółowiono 

stanowisko skarżących, przyjęto wyjaśnienia od pracowników wyznaczonych 



przez Burmistrza Pyrzyc, składających oświadczenia w jego imieniu. Jak 

ustalono, faktycznie rodzina Państwa Jolanty i Marka Adamskich zajmowała 

wynajmowany lokal, który zgodnie z życzeniem nowego właściciela mieli 

opróżnić do 13 czerwca 2014 r. Do czasu wyremontowania planowanego do 

przydzielenia mieszkania w Pyrzycach przy ul. Ciepłowniczej (Obojno) 

umieszczeni byli czasowo w lokalu przy ul. Kilińskiego 2/20 w Pyrzycach.  To 

było dla skarżących problemem, gdyż była to kolejna przeprowadzka. 

Jak potwierdzono w czasie kolejnych prac komisji, pracownicy 

Urzędu Miejskiego w Pyrzycach faktycznie pozyskali i przygotowywali do 

zasiedlenia lokal mieszkalny dla rodziny Adamskich. Po ogłoszonym zapytaniu 

ofertowym przystąpiono do jego wyremontowania na poziomie minimalnym 

wymaganym przepisami. Lokal ten został przydzielony skarżącym i w pełni 

zaspokaja ich potrzeby.  

Rozpatrując skargę radni Rady Miejskiej w Pyrzycach stwierdzają, że 

faktycznie proces zaspokojenia potrzeb rodziny skarżących trwał długo, ponad 

rok. Niemniej jednak rozpatrując skargę należy wziąć pod uwagę czynniki 

obiektywne, a te wskazują, iż w zasobach Gminy Pyrzyce nie było lokalu 

spełniającego wymagane kryteria, a zakup nowego na wolnym rynku biorąc pod 

uwagę możliwości finansowe gminy był utrudniony. Analizując całość 

wykonanych w spawie tej rodziny czynności przez pracowników Urzędu 

Miejskiego w Pyrzycach stwierdzić należy, że działali oni na miarę posiadanych 

możliwości, adekwatnie do stanu finansowego oraz posiadanego zasobu 

mieszkaniowego gminy. Widząc, że problem nie był rozwiązywany w sposób 

wystarczający w ocenie skarżących, patrzeć również należy na wszystkie 

występujące czynniki obiektywne.  

Dlatego też, oceniając całokształt sytuacji, nie sposób zgodzić się 

wprost, iż zarzuty Jolanty i Marka Adamskich znajdują uznanie. Potwierdzając 

fakt długiego załatwiania ich sprawy należy jednocześnie uznać, że winy 

Burmistrza Pyrzyc nie można tutaj wprost określić.  

Państwo Adamscy byli jedną z 11 rodzin, które mają niezaspokojone 

potrzeby mieszkaniowe spowodowane pożarem, który miał miejsce w dniu 15 

czerwca 2013r. 

Gmina Pyrzyce z Państwem Jolantą i Markiem Adamskich, w dniu 6 

sierpnia 2014r. zawarła umowę najmu lokalu komunalnego położonego 

w Obojnie 1/1 na czas nieokreślony. W dniu 7 sierpnia br. przydzielono 

i wydano klucze do mieszkania.  

 

        Przewodniczący Rady 

 

           Ryszard Grzesiak 

 
 


